
Protokoll för Servicegruppens månadsmöte

22-09-12 kl 19.00

Närvarande: vice ekonomiansvarig, information- och mailansvarig, vice info- o mailansvarig,

internetansvarig,vice internetansvarig SK-ansvarig, telefonansvarig, vice telefonansvarig

bok- och distributionsansvarig (?)

Ej närvarande: vice sk-ansvarig, ekonomiansvarig

Val av ordförande: telefonansvarig

Val av sekreterare: vice tfnansvarig

Mötes tiden slut fastställs: 20.00

Vi bjuder in vår högre kraft till att styra våra beslut genom en stunds tyst meditation.

De tolv traditionerna läses.

Föregående minnesanteckningar läses upp.

Pågående ärenden;

● SK HÖST 2022 - Uppe med tuppen-gruppen har kommit med förslag 17 december för

SK. Konsensus på det. Beslut

● Tillägg: Ska vi göra SK till ett hybrid möte? (Axel: Vi har inte haft det tidigare, tekniskt en

utmaning. En utmaning för SK!) Diskussion landat i att vi gör det enkelt och satsar på att

ses live i Sthlm 17 dec. Beslut

● Reda upp i driven - Maria, Monika - pågående

● Kärleksfullare språk på hemsidan - Internet, vice SK

● Förkorta vägen till webbshop på hemsidan - Alexandra o ev ny vice internetansvarig

● Vi behöver ha ett Visakort eller Mastercard kopplat till kontot för att förenkla överföringar

till WSO, Detta ordnas av Vice SK och Ekonomiansvarig

● Ekonomiansvarig ,Vice ekonomiansvarig , Vice SK , Bokansvarig och vice bokansvarig

har ett separat möte för att sätta de ekonomiska och praktiska rutinerna. Fråga: har detta

skett?

Rapportering;

https://drive.google.com/file/d/1DF8VWONc9bX-fn_clOyGzfE3S4pzcYbx/view


● Polisanmälan - inget nytt

● Ekonomirapport -

saldo bokkonto 86.738.13 SEK

saldo huvudkonto 139.550.50 SEK

● Rapport Internetansvarig: Hemsidan har uppdaterats. Mer info?

Uppföljning av SK:

Bordlagda frågor från förra mötet

SK hösten 2022 - konventgruppen väntar på svar från Birkagården om lediga dagar. Se ovan.

(under pågående ärenden)

Årshjulet, behöver vi uppdatera något?

Nya frågor:

Ska servicegruppen ge en kommentar till inkommen motion?

Förslag: att vi skickar nedanstående som svar på motionen så att den kan dras tillbaka

*Förslag på kommentar från SG ang motionen:

“Alla grupper i Sverige är välkomna att göra service och anordna olika former av retreats och möten.

Alla grupper är självstyrande och ACA Service Grupp har ingen anledning att komma med synpunkter.

Vi uppmuntrar alla aktiviteter som skapar kontakt med våra inre barn och kärleksfulla inre förälder och

det finns ingenting som hindrar att man använder metoder som skapar kontakt genom kroppen”

Beslut Vi läser igenom motionen samt ovanstående förslag på kommentar, till nästa möte och

tar beslut då.



Arbetshelg: Diskussion om tider och innehåll. Det kan vara aktuellt att se över vad vi skulle

använda arbetsmötet till. Förslag på innehåll till arbetsmötet: Ett kärleksfullt språk på hemsidan.

Beslut Arbetsmötet i höst ställs in.

Fråga:

Kan vi ha som rutin att ekonomiansvarig skriver in siffror till ekonomirapporten direkt i

protokollet? (Bordlagd)

Nästa möte: 22-10-10 kl. 19.00-20.00

Vem kan vara sekreterare och ordförande nästa SG-möte

Sekreterare:

Ordförande: telefonansvarig

Avslutas med sinnesrobönen i vi-form


